
Zápis ze schůze 
 

Výboru KCHČF, která se uskutečnila  
v neděli dne 24. listopadu 2019 v 10.00 hod. v Perknově 

 
 

Přítomní: podle prezenční listiny (příloha č. 1) 
Tinka, Rataj, Havlát, Hermann, Matějáková, 
 
Hosté:, Morbicer DR, Horová Dočkalová, Dostál P., , Uchytil, 
 
Omluven: Kerda, Brzkovská Suchánek, Pavlíková, Brziak, Dostál J. DR, Hlaváč DR, 
 
Po ukončení jednání CHR se ke schůzi výboru připojili všichni oblastní poradci chovu. 
 
 
1. Zahájení (Tinka) 
 
Upozornil, že je na dnešní schůzi více omluvených, poprosil o klidné a korektní jednání, aby 
nebylo narušováno souběžné jednání chovatelské rady. Body budou projednávány na 
přeskáčku, neboť do příchodu hlavního poradce chovu a jeho zástupce z jednání chovatelské 
rady není výbor usnášeníschopný. 
 
 
2. a 3. Kontrola zápisu ze dne 13. 9. 2019 (Rataj) a Kontrola plnění úkolů z minulého 
jednání 
 
Matrika přesunuta není zpracován manuál k ovládání matriky na serveru. 
Tinka bude jednat s Ing. Župkou. 
 
Jihočeská pobočka nepožaduje změnu výstavy v Písku (z KV bez KV na KV s KV), berou na 
vědomí, že nahlášena a přidělena je výstava KV bez KV. Pro rok 2022 chtějí pořádat velkou 
KV se zadáváním titulu Klubový vítěz 2022 v Humpolci. 
Výbor bere na vědomí a bude s touto výstavou pro rok 2022 počítat. 
 
Rataj potvrdil zájem o stánek na SVP v Brně 2021 
 
Dotace odeslány 
 
Informace o MFH – na příště lepší ubytování 
 
Informace o MJD – startovalo 12 psů dokončilo 5 – na velkém poli vypadlo 6 psů… 
 
Kontrola účetnictví do příštího výboru 
 



Byl informován předseda německého klubu ČF pan Frey, že u nás nejsou srdeční vady 
sledovány. Budeme sledovat, jestli poroste počet tohoto problému v populaci. 
Sourozenci postižené feny Ola z Drňovek jsou v pořádku. Chovatel nabídl majitelce náhradu. 
Podle hlavního poradce a zástupce hlavního poradce mohou být vzdálenější příbuzní postižené 
feny, kteří jsou v Německu a Nizozemí použiti k chovu. 
 
4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj) 
 

- Hlasováno o účasti na hradních slavnostech v roce 2020 – jednomyslně schváleno viz 
další bod programu 

 
 
5. Informace o účasti ČF na Pražském hradě - květen 2020 (Kerda) 
 
Jednání o tomto bodu přesunuto z důvodu nepřítomnosti F. Kerdy na jednání příštího výboru 
v 9. února 2020. 
 
Do přípravy rozpočtu zahrnout jak náklady na tuto akci (Pražský hrad) tak na akci Natura 
Viva Lysá n. Labem, kterou budeme opět zajišťovat. 
 
 
6. Informace o hospodaření klubu (Pavlíková) 
 
Z důvodu nepřítomnosti ekonomky Pavlíkové bylo jednání o tomto bodu přesunuto na jednání 
příštího výboru v 9. února 2020. 
 
Nicméně předseda Tinka informoval o stavu účtu. 
 
Současně upozornil, aby požadavky do rozpočtu na rok 2020 byly uplatněny nejpozději do 15. 
ledna 2020 u Ing. Pavlíkové 
 
 
7. Informace o stavu členské základny k 24. 11. 2019, (Brzkovská)  
 
Na podkladě zprávy Ing. Brzkovské přednesla Ing. Matějáková – Příloha č. 2 – bude 
rozeslána se zápisem 
 
Aktivní členové 844 (+ 20 MK) 
Vyřazeno 964 
 
V roce 2019 přijato 79 nových členů. 
Výbor schvaluje přijetí nového člena pí. Jiřina Prachařová JČ pobočka – Tábor. 
 
Přehled poboček podle členů: 
JM 183, StČ 177, VČ 152, JČ 109, SM 99, SvČ 69, ZČ 43, Zahr. 12. 
 
 
8. Klubové zkoušky a soutěže 2019 (včetně pohárů), hodnocení výcvikového roku 
(Suchánek) 
 



Zpracována písemné zpráva výcvikáře, bude rozeslána jako příloha č. 3 spolu se zápisem. 
 
 
9. Příprava Zpravodaje č.1/2020 
 
Uzávěrka 3.12. 2019 – úvod Kerda – obsah zpravodaje bude příloha zápisu č. 4 
10. Informace z chovatelské rady (Havlát, Hermann) 
 hodnocení výstav a výběrů do chovu 2018, počet chovných psů + fen 
 
p. Homola se opět na jednání CHR nedostavil, Jiří Štich navrhuje na příští jednání pozvat 
pana Petra Matuška – má zájem pracovat – výbor souhlasí. 
 
Nově uchovněno 10 psů 
 
V seznamu chovných psů je vedeno 79 jedinců. 
 
Vyřazeni všichni psi narození v roce 2009. 
 
Výstavy KCHČF pro rok 2020 – rozhodčí 
 
6. 6. 2020 – KV bez KV – Písek – Štich + Sobolík (případně Vysloužil – záleží na Ing. 
Sobolíkovi, který je garantem výstavy) 
13.6. 2020 – KV s KV – Náměšť na Hané – Havlát, Herman 
6.9. 2020 – Olomouc – Vysloužil (případně Sobolík, pokud nebude posuzovat v Písku) 
 
Do jednání výboru bylo 55 vrhů a 349 narozených štěňat (od počátku roku) 
 
 
11. Projednání plánu schůzí na r. 2020  
 

1. 9. 2. 2020 – Perknov 
2. 24. 5. 2020 – Perknov 
3. 11. 9. 2020 – Písek při MFH 
4. 22. 11. 2020 – Perknov 

Restaurace v Perknově na jednání výboru rezervována. 
 
 
12. Informace o databázi psů v USA – předvedení (Dostál, Dočkalová) 
 
Iveta Dočkalová a Pavel Dostál představili databázi českých fousků zpracovanou v USA, která 
je volně přístupná na adrese: 
www.ceskyfousekpedigrees.org 
Představili funkce, vytvoření předpokládaných rodokmenů, zobrazení 4 až 10 generací. 
 
Po představení funkcí při diskuzi konstatováno, že jejich databáze je na velice dobré úrovni a 
dobře funkční. 
Bylo by žádoucí doplnit pouze linie a značky L, L/L. 
 
V této souvislosti byl vysloven názor, že by bylo výhodné, zabezpečit na evropské straně 
oceánu server, což by umožnilo ještě rychlejší přenos dat.  



Lze využít celosvětově. 
 
13. Informace o databázi zpracovávané Ing. Župkou 
 
Nedošlo k posunu, zřejmě pan Župka již nepracuje na databázi, není plněna smlouva. Po 
obdržená manuálu se smlouva vypoví pro neplnění. 
14. Zprávy členů výboru, kronikářka, mez. sekretář (včetně již proběhlých akcí) 
 
Iveta Dočkalová  
Do 28. 2. 2020by měly být vyhodnoceny žádosti o dotace. 
 
Ing. Pavel Dostál 

- V USA narozeno 5 vrhů, celkem 34 štěňat. Registrováno v Portoriku. 
- Na Nový Zéland odletí Art ze Staroprounských vinic 
- Ve spolupráci s OMS Praha západ uspořádáme pro zahraniční účastníky nácvik, 

poslouží jako příprava na Severočeský pohár a MDrK a MJD v roce 2020 
 
15. Různé  
nebylo 
 
 
16. Informace z Dozorčí rady 
 
Pro nepřítomnost členů DR nebyla kontrola dozorčí radou prováděna, bude provedena před 
jednáním příštího výboru. 
 
 
17. Diskuse a různé 
Diskuze vedena k jednotlivým bodům. 
 
 
18. Závěr   
 
Příští jednání výboru se bude konat v neděli 9. února 2020 od 09.00 hodin. Bude samostatná 
pozvánka. 
 
 
 
Zapsal: Mgr. Jaroslav Rataj 
 
 
Ověřili: 
 
Josef Tinka                                                                                         Ing. Jaroslav Havlát 
Předseda KCHČF                                                                              poradce chovu KCHČF 
 
 
 
 






